
 آرمان ملی: صحبت رئیس فدراسیون فوتبال، رئیس کمیته 
استیناف فدراسیون و عضو هیات رئیسه این فدراسیون در 

خصوص قانون سقف قرارداد ها همخوانی ندارد. 
   نظر تاج 

رئیس فدراسیون فوتبال کشور گفت: تعیین سقف بودجه 
گر این اقدام  که ا برای باشگاه های کشور به نفع فوتبال شد، چرا
نمی شد بدهی باشگاه ها افزایش می یافت و مشکلاتی برای آنها 
ایجاد می شد. ایرنا 22 آذر ماه نوشت: مهدی تاج روز چهارشنبه در 
مجمع سالانه هیات فوتبال استان اردبیل که در سالن کنفرانس 
ورزشگاه ۶ هزار نفری جهان پهلوان حسین رضازاده اردبیل برگزار 
شد، افزود: گردش مالی باشگاه های فوتبال کشور را محدود 
گر این اقدام را نمی کردیم،  که ا کردیم و این به نفع فوتبال شد، چرا
با تشکیل پرونده هایی مشکلاتی برای فوتبال کشور به وجود 
می آمد. رئیس فدراسیون فوتبال کشورمان افزود: البته این به 
معنی تنگ نظری نیست بلکه با توجه به وضعیت باشگاه های 
کز دولتی و  فوتبال کشورمان از جمله وابستگی بیشتر آنها به مرا
نیمه دولتی تعیین سقف بودجه برای باشگاه ها ضروری بود و 
این تصمیم باید گرفته می شد تا فوتبال صدمه نبیند. وی اظهار 
کرد: برخی باشگاه های فوتبال در آسیا فقط به یک بازیکن خود به 
اندازه کل هزینه یک باشگاه فوتبال ما پول و امکانات می دهند در 
حالی که ما باید با آنها در میدان مسابقه رقابت کنیم و امیدواریم 
با خصوصی کردن و تشکیل باشگاه های حرفه ای و درآمدزایی 
باشگاه های ما هم بتوانند به هر مبلغی بازیکن جذب کنند. 
رئیس فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: پارسال سقف بودجه 
باشگاه های فوتبال کشورمان در مجموع 2۸ هزار و۷۶۰ میلیارد 
ریال بود و امسال این رقم حدود ۷۰۰ و ۸۰۰ میلیارد ریال افزایش 
گر محدویت ایجاد و کنترل و مدیریت نمی شد  یافته است که ا

بدون شک این رقم به ۳۷ هزار میلیارد ریال می رسید. 
   صحبت رئیس کمیته استیناف 

روز سه شنبه پس از صدور رای کمیته استیناف در خصوص 
کنش های  بازگشت امتیازات پرسپولیس و سپاهان شاهد وا
متفاوتی بودیم. علیرضا صالحی در نشست خبری روز گذشته 
فدراسیون فوتبال در مورد حکم کمیته استیناف مبنی بر بازگشت 
امتیازات سپاهان و پرسپولیس اظهار داشت: 2 دستورالعمل 
توسط سازمان لیگ به تصویب رسیده بود. یکی دستورالعمل 
ناظر بر قراردادها که بیانگر این بود؛ باید اصولی هنگام تنظیم 
قراردادها رعایت شود. وی افزود: یکی هم درمورد رعایت سقف 
بودجه بود که به تصویب رسیده و میزانش را مشخص کرده بود. 
کارگروهی هم تشکیل شده که بر حسن اجرای این دستورالعمل ها 
نظارت می کند. گزارشی از سوی کارگروه به کمیته انضباطی ارسال 
می شود. بررسی و نهایتا حکمی را صادر می کنند که ۳ بخش 

دارد. چه برای سپاهان چه برای پرسپولیس، یک بخش ناظر 
است که کسر امتیاز شود. یک بخش مربوط به پرداخت جریمه 

نقدی و بخش آخر اصلاح قراردادها مطابق با دستور العمل ناظر 
بر تنظیم قراردادهاست. صالحی تصریح کرد: ما 2 دستورالعمل 
داریم. آنچه مورد بررسی و گزارش واقع شده، دستورالعمل ناظر 
بر قراردادهاست نه رعایت سقف بودجه، به هرحال بررسی انجام 
شد و مورد شکایت قرار گرفت. اعتراض شد و به کمیته استیناف 
آمد. با احترام به نظر قضائی همکاران در کمیته انضباطی، ما قائل 
بر این بودیم که با توجه به مقررات انضباطی، با اعتقاد بر اینکه 
یکپارچگی را در فوتبال حفظ کنیم و اصل بر این است که نتایج در 
زمین بازی رقم می خورد، کسر امتیاز را نقض کردیم. در واقع میزان 
محکومیت ها را تقلیل دادیم. 2 محکومیت دیگر که شامل جریمه 

نقدی و اصلاح قراردادها می شد را عینا تایید کردیم. 
   صحبت عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال

منصور قنبرزاده، عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال درباره 
کارگروه تعیین سقف بودجه باشگاه های لیگ برتری گفت: به 
هر شکل اهداف فدراسیون فوتبال از تشکیل این کارگروه را باید 
گر به عقب برگردیم و خلاصه بگویم، در  ببینیم که چه بوده است. ا
بحث مجوز حرفه ای تراز مالی باشگاه های ما همخوانی نداشت 
و به همین دلیل باشگاه های ما نمی  توانستند مجوز حرفه ای 
بگیرند و لیگ برتر ما و همچنین سهمیه باشگاه های آسیا در 

خطر بود. او ادامه داد: در نتیجه یک سقف 
کید می کنم. به  بودجه را به ناچار تا

دلیل اینکه بتوانند اینها را کنترل 
کنند که تراز مالی باشگاه ها مثبت 

باشد تا مجوز حرفه ای بگیرند. 
گر سه دوره متوالی نگیرند از لیگ  ا
گذاشته می شوند لذا  کنار  برتر 

فدراسیون فوتبال این بار را روی 

دوش خود قبول کرد که این کار را انجام دهد. از طرفی دیگر حدود 
۱۳ باشگاه ما از بودجه های عمومی استفاده می کردند که در 
واقع آن دستگاه ها از جمله سهام عدالت که بخشی از سهام مالی 
آنهاست اعلام کردند که ما به هر شکل چون این سهام عدالت از 
بخش ضعیف این جامعه است، عدم رضایت داشتند و یک خطر 
جدی برای باشگاه هایی که از منابع عمومی استفاده می کردند 
وجود داشت. این کارگروه با نظر هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
یک ساماندهی انجام دهد که دستور عمل ناظر برقراردادها و هم 
سقف بودجه را تصویب کرد و به باشگاه ها اعمال شد. قنبرزاده 
تصویب کرد: این کار برای فصل جاری آزمایشی بود و شما ببینید 
که حتی در قوه قضائیه هم دستور العملی که می آید برای سال اول 
آزمایشی است که اول انجام شود و سپس خلأها را جبران کنیم. این 
اتفاق که افتاد شما بر اساس گزارش نهادهای رسمی نظارتی کشور 
گر در واقع کنترل نمی شد این سقف بودجه های باشگاه هایی که  ا
از سهام های عمومی استفاده می کنند چیزی بالغ بر ۶۰۰۰ میلیارد 
تومان می شد در صورتی که سقف قراردادهایی که به تصویب 
رسید و ثبت شد به 2 میلیارد و ۷۰۰ میلیارد تومان رسید. از طرف 
دیگر با توجه به اینکه مانند چک بدون پشتوانه بود، باشگاه ها 
که مقروض بودند، مقروض تر می شدند. یک جا این ماشین قفل 

می کرد و خودرو قابلیت حرکت نداشت. 
می کرد.  تهدید  را  ایران  فوتبال  که  بود  خطرهایی  این 
که یک ریال از منابع دولتی و عمومی  باشگاه هایی هستند 
استفاده نمی کنند که کارشان جداست اما وقتی دستگاه هایی که 
بعضا سهام باشگاه ها را تامین می کنند معترض هستند و می گویند 
که باید کنترلی وجود داشته باشد از آن طرف قضیه می دیدیم که 
سال به سال قراردادها بیش از ۱۰۰ درصد افزایش داشته است. این 
گر ادامه پیدا می کرد یک بحران جدی فوتبال کشور را تهدید  رویه ا
می کرد. او ادامه داد: در واقع یکسری در این قراردادها چیزی 
بود که ضمن احترام ایجاد مفسده می کرد، به طور مثال 
قرارداد ۱۰ میلیارد تومان بود ولی یک آیتم ها 
و آپشن هایی گذاشته بودند که آخرش 
می شد 2۰ میلیارد تومان. ظاهر قضیه 
فقط ۱۰ میلیارد تومان بود. هیچ جای 
دنیا اینطور نیست که آپشن نزدیک به 
اصل قرارداد باشد. خروجی کار این 
بود که سازماندهی شد. به اصل 
مطلب اشکالی وارد نیست. ما 
به عنوان کارگروه هیچگونه 
اختیار اجرایی نداریم. ما 
موظف هستیم چیزهایی 
به  می شود  تخطی  که 
کمیته انضباطی ارجاع 

کنیم. 
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صحبت های متناقض اهالی فدراسیون 

قانــــون سقف قرارداد ها قانون آزمایشی 

 هویلون: خوشحال ترین آدم  
روی زمین هستم

 2 بر   ۳ پیروزی  در  که  هویلون  راسموس 
منچستریونایتد مقابل استون ویلا در چارچوب 
هفته نوزدهم لیگ برتر انگلیس ضمن کمک به 
هم تیمی هایش برای ثبت یکی از کامبک های به 
یادمدنی شیاطین سرخ در ورزشگاه اولدترافورد، 
اولین گل لیگ برتری خود با پیراهن این تیم 
- روز پس از  کسینگ دی )2۶ دسامبر را در با
که مردم هدیه هایی در جعبه به  کریسمس 
یکدیگر می دهند( به ثمر رساند، پس از این 
بازی در گفت وگو با شبکه تلویزیونی »آمازون 
پرایم« گفت: من در حال حاضر خوشحال ترین 
آدم روی زمین هستم. وی افزود: من در لیگ 
قهرمانان چند گل )5 گل( برای منچستریونایتد 
به ثمر رسانده بودم، اما گلزنی ام در لیگ برتر کمی 

طول کشید.

ویژه

گفتوگو

امیر عابدینی مدیرعامل سابق پرسپولیس 
و رئیس اسبق فدراسیون فوتبال در خصوص 
حاشیه های این روز فوتبال کشورمان صحبت 

کرد. 
گردانده شدن ۴ امتیاز کسر     درباره باز
شده سپاهان و یک امتیاز پرسپولیس چه 

نظری دارید؟
 وقتی سازمان فکری ما مشوش است و دچار 
تردید و بحران هویت شدیم، می خواهیم کاری 
تصمیماتی  می آییم  شویم.  ح  مطر که  کنیم 
که مبنای آن روی تخیلات است.  می گیریم 
قانون و مصوبه معنی دارند و چارچوب آیین نامه 
هم معنی خودش را دارد. یک تصمیم می گیریم 
و اسم آن را قانون می گذاریم. اسم این قانون 
نیست، چون وضع قوانین در مجلس شورای 
اسلامی صورت می گیرد. آنچه در دستگاه ها، 
سازمان ها، ارگان ها و فدراسیون ها اجرا می کنند 
نامش »مصوبه« است. مصوبه بر اساس رأی 

مجمع تصویب و اجرا می شود. 
   در مورد بحث های نظارتی چه نظری 

دارید؟
بـــــرای  نمی تواند  فدراســیونی  هیچ   
زیرمجموعه هایش تصمیمی بگیرد که در هیات 
ح نشده باشد. وظیفه مجمع فقط  رئیسه مطر
انتخاب رئیس فدراسیون؛ نواب و اعضای هیات 
تمامی  بر  جامع  نظارت  باید  نیست.  رئیسه 
کار های هیات رئیسه داشته باشد. هیات رئیسه 
مصوبه ای را به اسم قانون معرفی می کند، بعد 
این مصوبه را اجرا می کند و به بن بست می خورد. 
باید پاسخ این بی بست را جامعه فوتبال بدهد. 
نماینده جامعه فوتبال »مجمع« است. چون 
نمایندگان لیگ برتر که به صور متوسط ۱۶ نفر 
هستند در مجمع حضور دارند. ۸ نفر از لیگ 
دسته یک و 2 نفر هم از لیگ دسته دوم حضور 
دارند. این ها در مورد تصمیم هایی که گرفته 
گر رأی دادند باید  می شود رأی نمی دهند یا ا
تابع آن مصوبه باشند. پس مبنا را براساس 
تخیل گذاشتند. دوم اینکه من باشگاه دار باید 
بدانم مبلغی را به فدراسیون می دهم که در جای 
خودش هزینه می شود و منافع آن به کل فوتبال 
می رسد. در بلژیک و اتریش صندوق بازنشستگی 
دارند که برای آینده فوتبالیست هاست. اداره 
کننده صندوق سپرده بازنشستگی باشگاه ها و 
نماینده فدراسیون است. آن وقت دایره ای ایجاد 
شده که همه در آن سهم دارند و برای روز مبادا به 
کمک فوتبال می آید. باشگاه ها جلسه بگذارند و 
به توافق برسند تا ۱۰ درصد از کل قراردادشان را 

به این صندوق واریز کنند .

عابدینی: 
مجمع فدراسیون باید 

نظارت جامع بر کار های 
هیات رئیسه داشته باشد

برخورداری: همه ورزشکاران لیاقت  
دریافت بهترین پاداش ها را دارند

تسنیم: سعید برخورداری در حاشیه تمرین 
تیم ملی هندبال ایران اظهار داشت: این دومین 
اردوی تیم ملی است که من پس از اتمام نیم 
لیگا اسپانیا در آن حاضر شده ام. بعد از  فصل لا
کتیکی تیم  اردوی عمان، ادامه برنامه های تا
در حال انجام و شرایط هم خوب است. او در 
مورد اهدای برخی پاداش های تبعیض آمیز به 
ملی پوشان رشته های دیگر گفت: نگاه ها به 
فوتبال در همه جای دنیا نسبت به سایر رشته ها 
کار  متفاوت است. فکر نمی کنم برای دولت 
سختی باشد که این گونه پاداش های خاص را 
بین همه رشته های ورزشی تقسیم کند و قطعا 
باید اصول و اساسی برای این کار وجود داشته 
باشد. پاداش ها باید ساماندهی شود و همه 
ورزشکاران لیاقت دریافت بهترین پاداش ها 
را دارند. سعید برخورداری تصریح کرد: توجه 
به فوتبال در رسانه  ها همیشه چند برابر سایر 
رشته ها بوده است ولی از لحاظ تلاش، شاید 
ورزشکاران هندبال بیشتر فوتبال هم زحمت 
مشاجره  نباید  ورزشکاران  بین  می کشند. 
و بحث های مقایسه ای وجود داشته باشد. 
این مسائل باید از سطوح بالاتر حل شود و کار 
ساده ایست. او در مورد پاداش تیم ملی هندبال 
در صورت صعود به جام جهانی گفت: درخواست 

خاصی مثل حواله خودرو ندارم ولی دوست 
دارم پاداش همه رشته ها مثل هم باشد تا بین 
ورزشکاران انگیزه ایجاد شود. هندبالیست ها 

لیاقت بهترین پاداش را دارند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: سایت »فوتسال پلنت« در ادامه معرفی نامزدهای 
بهترین های فوتسال جهان در سال 2۰22 میلادی، ۱۰ تیم برتر 
این سال را معرفی کرد که نام تیم ملی ایران هم در این فهرست 
دیده می شود. ایران که در سال 2۰22 به مقام نایب قهرمانی 
جام ملت های آسیا دست یافت، برای تصاحب عنوان بهترین 
گوئه،  کش، پارا انتین، برزیل، ژاپن، مرا تیم ملی جهان با آرژ
پرتغال، اسپانیا، تایلند و ازبکستان رقابت می کند. پیش تر 
فرزانه توسلی در بخش بهترین دروازه بان بانوان، سعید مؤمنی 
در بخش بهترین دروازه بان مردان و تیم ملی فوتسال بانوان 
ایران در بخش بهترین تیم ملی بانوان جهان نامزد شده بودند. 
ایسنا: کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال دو رای درباره 
کرد. دیدار تیم های استقلال  برتری صادر  تیم های لیگ 
خوزستان و پرسپولیس تهران در هفته سیزدهم لیگ برتر 
برگزار شد و از سوی علی بداوی، مربی تیم استقلال خوزستان، 
خ داد. او به پرداخت 5۰  تخلفاتی مبنی بر رفتار غیر ورزشی ر
میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد. تیم استقلال خوزستان 
به دلیل نقض اصول رفتار جوانمردانه که منجر به توقف بازی 
از سوی مربیان تیم، پرتاب اشیا، توهین و فحاشی از سوی 
گران منتسب شد، باید یک میلیارد ریال جریمه نقدی  تماشا
پرداخت کند. این رای قابل تجدید نظر است. مسابقه تیم های 
شمس آذر قزوین و نساجی مازندران در هفته پنجم )معوقه( 
گران تیم شمس آذر تخلفاتی  که از سوی تماشا برگزار شد 
مبنی بر استفاده از شعارهای موهن صورت گرفت. این تیم به 
پرداخت 5۱۰ میلیون ریال جریمه نقدی محکوم شد. این رای 

قابل تجدیدنظر است. 

بیــنالمــلل
گردانش در دیدار برابر برنلی     سرمربی لیورپول از عملکرد شا
راضی بود و به ستایش از ستاره ژاپنی تیمش پرداخت. به گزارش 
بی تی اسپورت، لیورپول در هفته نوزدهم رقابت های لیگ برتر 
انگلیس توانست با دو گل برنلی را شکست دهد. یورگن کلوپ از 
گردانش در این بازی راضی است. او در نشست خبری  نمایش شا
بعد از بازی گفت: یک بازی شگفت انگیز را به نمایش گذاشتیم. 
یک گل در ابتدا و یک گل در انتهای بازی زدیم و این عجیب بود. 
به نظرم به لیورپولی که به دنبال آن هستم نزدیک شده ایم. او 
از نمایش ستاره ژاپنی تیمش به وجد آمده است: »فان دایک 
به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شد، اما به نظرم یک 
بازیکن دیگر باید این جایزه را به دست می آورد و او کسی جز واتارو 
اندو نیست. چه بازی خوبی را به نمایش گذاشت. نمی دانم 
کلوپ در ادامه صحبت هایش  بدون او چگونه می شدیم.« 

گفت: فرصت های زیادی را روی دروازه حریف خلق 
کردیم اما به خوبی از آنها استفاده نکردیم. در ۱۰ روز 

چهار بازی انجام داده ایم و این باعث 
می شود بازیکنان خسته 

شوند. به طور کل باید 
بگویم که بازی امشب 

همان گونه بود که انتظار 
داشتیم. او درباره گل صلاح که 

مردود شد، گفت: تنها کسی که 
فوتبال بازی نکرده باشد این 

گل را مردود اعلام می کند. این 
دیوانگی است. نمی دانم 

چنین  داوران  چرا  که 
نگاهی در زمین دارند. 

بله فوتبال به داوران 
نیاز دارد اما آنها باید 

دقیقی  تفسیر 
درباره توضیحات 

میدان  در  خود 
بدهند. 

هنوز چیزی تمام نشده است 

 ، شمس آذر مقابل  خودش  بازی های  در  استقلال  تیم 
ک داشت که مشکل گلزنی  پرسپولیس و گل گهر یک وجه اشترا
بود و باید در خط حمله اش راه های رسیدن  به گل را بیشتر کند. 
در طول مسابقات این فصل لیگ برتر که قرار است با فرسودگی، 
تعطیلات در بازی ها و همه مواردی که با آن ها دسته و پنجه نرم 
کند، برگزار شود، ممکن است در پایان فصل به تفاضل گل نیاز 
داشته باشد، پس باید بیشتر گل بزند. همچنین استقلال در ادامه 
راه و قهرمانی به همه چیز نیاز دارد؛ به خصوص به گل زدن و گل 
نخوردن. پس تیم باید دفاع و حمله کردن تیمی را خوب بلد باشد 
تا قهرمان شود. امتیازات کسر شده سپاهان به این تیم بازگشت 
و باعث صدرنشینی سپاهان شد. مسأله مهم برای استقلال در 
این فصل، قهرمانی است که جام را هم در پایان مسابقات به تیم 
قهرمان می دهند. امکان دارد یک تیم تا چند بازی باقی مانده 
به پایان فصل در صدر جدول لیگ برتر باشد، اما قهرمان نشود. 
بر همین اساس هنوز چیزی تمام نشده است و باید کادر فنی و 
بازیکنان تیم فوتبال استقلال تا آخرین روز  لیگ برتر برای قهرمانی 
بجنگند و نباید دست از تلاش بردارند. هرچه تیم ها به روز های 
پایانی فصل نزدیک تر شوند، امتیاز گرفتن از تیم های بالای و 
پایین رده بندی سخت تر می شود. چون آن ها نیز برای ارتقای 
رتبه و مقام شان در جدول بسیار زحمت می کشند. مهم نیست که 
در بازار هر چه بازیکن بود، بخرند و شاید نباید اصلاً بازیکن خرید. 
احتمال دارد تیم را به یک شیوه دیگر ترمیم کنند. قرار نیست وقتی 
یک نسخه برای یک تیم جواب بدهد، همان نسخه برای تیم های 
دیگر هم جواب بدهد. ممکن است جواد نکونام در شرایط کنونی 
نخواهد بازیکن بگیرد و شاید برنامه دیگری داشته باشد. قرار 
نیست در نیم فصل کاری کرد و باید آرامش داشته باشد، تیم را 
از نظر روحی تقویت کند و آماده مسابقات نیم فصل دوم شوند. 
استقلال یک نیم فصل بازی کرده و کادر فنی متوجه شده نقاط 
ضعف تیمش کجاست و چه بازیکنانی به دردش می خورند. لیگ 
برتر 2 ماه هم تعطیل شده و ۴5 روز چیزی نیست، اما همه تیم ها 
کتیکی و  می توانند در این تعطیلات، نقل و انتقالات، کار های تا

هماهنگی خودشان را انجام بدهند. 

محسنبیاتینیا
کارشناسفوتبال

گل محمدی: کلاه خیلی گشادی سر پرسپولیس رفت!
از نگاه سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس سه 
امتیاز دیدار روز پنجشنبه مقابل نساجی برای 

سرخپوشان حیاتی است. 
   حساسیت بازی 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش 
از دیدار تیم های فوتبال پرسپولیس و نساجی 
مازندران اظهار داشت: هر بازی که در پیش داریم 
و جلوتر می رویم حساسیت ها بیشتر می شود. 
بازی عقب افتاده ای با نساجی داریم و هدف مان 
کسب سه امتیاز است. با توجه به شرایط مان 
در جدول گرفتن این سه امتیاز حیاتی است. 
امیدوارم با تمرکز کافی وارد زمین شویم. برد بازی 
قبل به لحاظ روحی باعث شد بازیکنان در شرایط 

خوبی قرار بگیرند. نساجی 
و  احترام  قابل  باشگاهی 

ریشه دار در فوتبال ایران 
حضور  قطعاً  و  است 
هواداران گرمابخش بازی 

خواهند بود. 

   کمیته استیناف 
»با آرایی که کمیته استیناف درباره سپاهان 
و پرسپولیس داد آیا می توان راجع به مسائل 
فنی و زیبایی های فوتبال صحبت کرد؟«، وی 
کنش به طرح این پرسش گفت: چند نفر  در وا
نشستند و قانونی را گذاشتند و تیم ها را جریمه 
و محروم کردند و حالا دوباره امتیازات برگشت! 
این اتفاقات فقط در فوتبال ایران می افتد و جای 
دیگری این اتفاقات را نمی بینیم. این وسط 
فقط سر پرسپولیس کلاه رفت. البته این کلاه 
تنگ است )اشاره به کلاه خودش(، وگرنه کلاه 
گشادی سر پرسپولیس رفت. انگار همه چیز 
دست به دست هم داد و تصمیماتی گرفته شد 
که سر پرسپولیس کلاه برود، وگرنه هدف دیگری 
نمی توانم پیدا کنم. هدف از وضع قوانین جدید 
چه چیزی بود؟ وقتی به این اتفاقات نگاه می کنم، 
فقط به یک مسئله می رسم، اینکه می خواستند 
پرسپولیس را ضعیف کنند. سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس خاطرنشان کرد: ما در آسیا حضور 
داشتیم و باید تیم را تقویت می کردیم، ولی چند 
بازیکن مان به خصوص در خط حمله را از دست 
دادیم! دنبال تقویت تیم بودیم، ولی الان 
چوبش را می خوریم. این همه تحمل 
کردیم حالا می گویند همه چیز از نو 
خواهد بود. بچه که بودیم می گفتند 
سر از نو! هر چقدر به این مسائل 
هیچ  بیشتر  می کنم  فکر  بیشتر 

چیزی نمی فهمم!
   اظهارات تاج 

به  کنش  وا در  گل محمدی 
اظهارات مهدی تاج که گفته بود هر 
تیمی قانون سقف قرارداد را رعایت نکند، 
بازی هایش را ۳ بر صفر می شود و الان مشخص 
شد این قانون ضمانت اجرایی نداشته است، 
گفت: نیاز به ضمانت اجرایی نداشت و تنها 
نسبت به وضع قوانین جرایمی در نظر گرفته 
که  شد. فقط اجرای آن اشکال داشت 
دست فدراسیون فوتبال بود و باید از تاج 

درباره این مسائل سؤال کنید. 

    تغییرات در کادر فنی نساجی
کادر فنی نساجی  وی درباره تغییرات در 
کرد: قطعاً با وجود تغییرات  کید  مازندران تأ
یکسری تغییرات نیز در بحث فنی تیم شان داده 
می شود، ولی نمی دانیم چه اتفاقاتی می افتد. 
شاید این تغییرات باعث غافلگیری شود و به 
کید کردم که باید  همین دلیل به بازیکنان تأ
با تمرکز کافی بازی کنند. سرمربی تیم فوتبال 
پرسپولیس در مورد دلایل اُفت مهدی ترابی در 
هفته های اخیر یادآور شد: ترابی آسیب دیده 
بود و نیاز به زمان بیشتری داشت که به شرایط 
فنی بهتری برسد. ترابی یکی از بهترین بازیکنان 
و نفرات تأثیرگذار تیم مان بوده و هست، ولی 
خودش هم باید تلاش بیشتر و تمرکز بهتری برای 

ادامه کار داشته باشد. 
   وضعیت کنعانی زادگان

کسانی که قانون سقف قرارداد را نوشتند  «
نکردند.«  رعایت  را  قانون  این  خودشان 
که این  گل محمدی در پاسخ به خبرنگاری 
گر رأی برگردانده  موضوع را یادآور شد، گفت: ا
شده، چرا جرایم مالی برنگشته است؟ شاید 
این بخش به سود فدراسیون است که اینطور 
رأی داده شده! برای باشگاه ها متأسفم، در 
وضع این قانون باید باشگاه ها دخیل می شدند 
آنها لحاظ می شد، ولی باشگاه ها  و نظرات 
خودشان را کنار کشیدند و دو سه نفر هر بند 
کردند،  و تبصره ای را دوست داشتند وضع 
که اشکالات عجیب و غریب زیادی  قوانینی 
داشت. باشگاه ها نباید زیر این قانون عجیب 
باید  باشگاه ها  می کردند.  امضا  را  غریب  و 
آنقدر قدرت داشته باشند که بتوانند جریان 
و سیاست های فدراسیون و فوتبال ایران را 
مشخص کنند. پرسپولیس، سپاهان، استقلال 
نظرات  و  هستند  بزرگی  تیم های  کتور  ترا و 
راهبردی  سیستم  در  باید  ایده های شان  و 
گر اینطور نباشد هیچ  فدراسیون غالب باشد. ا
قانونی به نفع فوتبال نخواهد بود. امیدوارم 
مدیران ما فقط پشت میز ننشینند، به حرکت 
درآمده و سیاست های فوتبال را دنبال و اجرا 

کنند. وی راجع به بحث پیشنهاد یک تیم 
قطری به محمدحسین کنعانی زادگان و شایعه 
درگیری علیرضا بیرانوند با این مدافع ملی پوش 
مسأله  اصلاً  کرد:  خاطرنشان  پرسپولیس 
بزرگی نبود و همه شان شایعه و گمانه زنی بود. 
کنعانی زادگان یک روز تمرین خوبی نداشت 
و در لیست بازی قبلی قرار نگرفت. سپس با او 
صحبت کردم. کنعانی زادگان از لحاظ ذهنی 

به هم ریخته بود، ولی همه چیز جمع شد. 
    ابطال مجوز واردات خودرو

سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس درباره بحث 
ابطال مجوز واردات خودرو برای بازیکنان 
ملی پوش تصریح کرد: دقیقاً نمی دانم مجوزی 
که قرار شد به بازیکنان بدهند، برای چه چیزی 
گر بحث صعود باشد، خیلی مهم است.  بود. ا
حق بازیکنان است که به این پاداش ها برسند. 
گر بحث جام جهانی باشد عملکرد ایران در  ا
جام جهانی با آن نتایج قابل دفاع نبود. با این 
وجود، حق بازیکنان است که به آنها مجوز داده 
شود، چون در بازی هایی که در بحرین برگزار شد 
یک مساوی باعث می شد ایران به دور بعدی 
بازی های مقدماتی جام جهانی صعود نکند. 
بازیکنان آنجا از جان و دل شان بازی کردند 
و پاداشی که قرار بود بدهند حق شان است 
و امیدوارم حق شان پایمال نشود. بازیکنان 
افتخارآفرینی کرده اند و لایق این پاداش هستند. 
گل محمدی در مورد تدابیرش برای نیم فصل 
دوم خاطر نشان کرد: ما شاید برخی از ساعت 
کاری مان را به نیم فصل دوم اختصاص دهیم، 
ولی با فشردگی مسابقات که خیلی عجیب و 
غریب است، کارمان سخت است. ابتدا برنامه ای 
داده بودند که به یکباره بدون هماهنگی با 
باشگاه برنامه هارا فشرده کردند. هر چقدر داد 
و بیداد کردیم صدای مان متأسفانه به جایی 
نرسید و هر طور که دوست دارند برنامه ریزی 
می کنند. گله زیادی از سهیل مهدی برای این 
برنامه ریزی داریم. ما در برخی از پست ها باید 
تقویت شویم اما الان نمی توانیم روی این مسائل 

تمرکز کنیم. 

باشگاه سپاهان برای استفاده از شش بازیکن خود در دیدارهای پیش رو 
باید قرارداد آنها را اصلاح کند. 

به گزارش تسنیم، با وجود اعلام رأی کمیته استیناف و بازگرداندن ۴ امتیاز 
سپاهان، این باشگاه باید قرارداد شش بازیکن خود را اصلاح و قرارداد جدید را 
به کارگروه نظارت بر قراردادها و سازمان لیگ ارائه کند.  علیرضا صالحی رئیس 
کمیته استیناف در این باره گفت: »درباره قسمت آخر حکم کمیته انضباطی 
که ناظر بر این است که قرارداد شش بازیکن اصلاح شود، این موضوع کاملاً در 
استیناف تأیید شده است. یک قسمتی از این قراردادها اصلاح شده است. 
یک بازیکن پرسپولیس و دو بازیکن سپاهان قراردادشان اصلاح شده است. 
بخش ارزی قرارداد نیازمند و شکاری اصلاح شده است. این اصلاحات باید 

حتما انجام شود. اینکه آیا این بازیکنان می توانند فردا بازی کنند یا نه را من 
صلاحیت ندارم که در موردش صحبت کنم و کمیته انضباطی در این باره 
تصمیم می گیرد. اینکه برای اصلاح آیا زمانی تعیین می شود را نمی دانیم و 
حق دخالت هم نداریم.«  طبق تصمیم کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
باشگاه سپاهان تا زمان اصلاح قرارداد شش بازیکن خود نمی تواند از آنها 
در مسابقات رسمی استفاده کند. به این ترتیب پیام نیازمند، رضا شکاری، 
رضا اسدی، هادی محمدی، کاوه رضایی و احسان پهلوان در صورت عدم 
اصلاح قرارداد نمی توانند تیمشان را همراهی کنند.  سپاهان در دیداری 
معوقه از هفته ششم لیگ برتر ساعت ۱5 فردا )پنجشنبه( مهمان تیم گل گهر 

سیرجان خواهد بود. 

ممنوعیت بازی
 ۶ بازیکن سپاهان

 تا زمان اصلاح 
قرارداد


